
    ACTA DE LA REUNIÓ NÚM. 40 DE LA TAULA DE TREBALL DEL COMERÇ LOCAL
D’AMPOSTA “A LA VORA”

ASSISTENTS:

Sra. Alícia Valldepérez, de Llenceria Alícia
Sra. Remei,  123 Bebé

Sra. Anna Rosselló, Dinamitzadora de FECOAM
Sra. Maite, de PAM’S

Sra.  Marisín, de PAM’S
Sra. Patricia, de Per  Tu

Sra. Mercè, de Xesca
Sra. Neus, d’Entre Teles

Sra. Laura, de Calçats Minipreus
Sra. Helena Drago, Tècnica d’Empresa de Polítiques Actives d’Ocupació

Sra. Xènia Casanova Salvadó, Dinamitzadora del Mercat Municipal
Sra. Susanna Sancho i Maigí, Regidora de Comerç i Mercat Municipal de

l’Ajuntament d’Amposta
Sra. Anna Navarro Gilabert, Tècnica de Comerç de l'Ajuntament d'Amposta

A la Ciutat d’Amposta, el dia 8 de setembre de 2022.
Essent les nou hores s’inicia la reunió corresponent al dia de la data, al Sindicat, de la
“Taula  de  Treball”  del Comerç  Local  d’Amposta  “A  la  vora”,  amb  les  persones
relacionades anteriorment sota la Presidència de la Sra. Sancho, Regidora de Comerç
i Mercat Municipal de l’Ajuntament d’Amposta. 

1. JORNADA AFTER WORK 29 DE SETEMBRE

La Sra. Sancho dóna la benvinguda als assistents i dóna la paraula a la Sra. Drago,
tècnica d’Empresa de Polítiques Actives d’Ocupació.  Comerç és una subdirecció
d’Empresa. La Sra. Drago explica que el proper 29 de setembre a les 19:30h tindrà
lloc  la  Jornada After  Work «De la  idea de negoci  a  l’èxit  sostenible»,  dirigida al
sector comercial i empresarial d’Amposta. Aquesta Jornada participativa vol unir
emprenedoria i amb l’experiència dels empresaris. Tindrem dos ponents, Xavier
Mas, assessor d’empreses i emprenedoria i Mireia Sebastià, consultora, ens farà la
part més dinàmica. L’envent es farà a la celòquia del Castell. La Jornada pretén
establir reptes, estratègies i línies de treball per implantar durant l’any 2023.
La  Sra.  Sancho  explica  que  Amposta  Empresa  està  finançada  al  100%  per  la
Generalitat. Des d’Empresa s’assessora als nous emprenedors, que són els futurs
comerços que s’implanten a la nostra ciutat. Des de Comerç fomentem la formació
i  des d’Empresa es fa  l’assessorament.  El  que volem és treballar  conjuntament
implicant al comerç perquè un comerç és una empresa. De la Jornada poden sortir
idees noves i inspiradores. 
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2. CATÀLEG FORMATIU DE COMERÇ 2022-2023 (PROGRAMA FORMATIU ADA)

La  Sra.  Drago  explica  que  des  de  l’Àrea  d’Empresa  s’ha  demanat  al  SOC  el
programa formatiu ADA. Les persones destinatàries d’aquest programa formatiu
són dones desocupades o en millora de feina. Hem mirat, conjuntament amb la
regidoria de Comerç, cursos relacionats amb les eines digitals i noves tecnologies.
Nombrem  els  9  cursos  amb  les  hores  que  tenen  cadascun.  Passarem  un
qüestionari als membres de la Taula de Comerç per a què ens diguin quins els
semblen més interessants,  i  dels cursos més puntuats,  farem la sol·licitud a la
Generalitat. Alguns cursos tenen la modalitat presencial i teleformació. 

3. PROJECTE DE COMUNALITATS

La Generalitat de Catalunya té una subdirecció d’Economia Social i cooperativa. Hi
havia una subvenció molt potent per desenvolupar una Comunalitat. La primera
ciutat de tota Catalunya que ho ha tirat endavant és Amposta. La Comunalitat no
és  res més que  el  que d’alguna manera ja  venim fent.  La Comunalitat  ja  està
constituïda, hi ha 4 associacions dins i s’estan reunint en diferents ens per a veure
de quina manera poden col·laborar.  La Sra.  Sancho explica l’exemple del Casal
d’Avis. Dh Company ha ofert un projecte intergeneracional al Casal d’Avis. Es volen
fer unes classes de Teatre a la gent gran, que ha de fer-les amb els nets/nebots.
D’aquesta manera es treballaran els arquetips generacionals, etc. Relacionat amb
el Comerç encara no sabem quines accions es proposaran perquè no hem tingut la
reunió amb els membres que en formen part. Però d’alguna manera, nosaltres ja
fa  temps que  treballem  d’aquesta  manera.  Un  exemple  serien  les  cortines  de
Nadal  que  inaugurem  al  Mercat  de  Santa  Llúcia.  Aquestes  cortines  s’elaboren
conjuntament amb APASA, la Residència d’Avis i el Club dels familiars de malalts
mentals. Fomentarem aquesta col·laboració ciutadana. Farem una altra reunió per
veure com es concreten les accions. 
La Sra. Alicia pregunta per les propostes dels Pressupostos Participatius. La Sra.
Sancho explica que han sortit 5 propostes i s’ha fet una validació tècnica per part
de l’àrea de Comerç per valorar quines són viables, ja que el pressupost màxim per
poder dur-tes a terme era de 50.000€. I de les que són viables, s’ha determinat si
s’estan previstes o ja s’estan duent a terme. Des de l’Àrea ja s’ha enviat l’informe a
l’àrea de Participació Ciutadana i dels resultat de totes les propostes es farà una
votació popular.  

4. CALENDARI D’OBERTURA A CATALUNYA DELS ESTABLIMENTS COMERCIALS
EN DIUMENGES I FESTIUS PER A L’ANY 2023

La Sra.  Sancho explica que el  sector de l’alimentació ens ha fet  arribar la  seva
inquietud en la elecció dels dies festius que es pot obrir l’any 2023. Proposem un
canvi  de  dates:  el  26  de  novembre  pel  31  de  desembre.  Quedant  d’aquesta
manera els festius que es podrà obrir al 2023:
8 de gener
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25 de juny
12 d’octubre
6, 8, 17, 24 i 31 de desembre
La nova proposta es va aprovar el passat dilluns a la Junta de Govern Local.

5. ALTRES ASSUMPTES
La Sra. Patricia pregunta què les perruqueries poden obrir en diumenges. La Sra.
Sancho explica que passa el mateix amb les pastisseries i floristeries, perquè són
serveis. Els basars no tenen la limitació horària, poden obrir 24h seguides si volen,
sempre i quant, no alterin l’ordre públic. 
La Sra. Patricia pregunta perquè no es va fer el Fora Estoc a l’agost. La Sra. Sancho
explica que a la darrera Taula de Treball es va decidir que si no hi havia prou gent
apuntada, no el faríem. Es van apuntar 6 comerços. Es va valorar amb la Federació
de Comerç i vam decidir conjuntament que no el faríem. Potser és moment de
valorar si l’hem de fer, canviar el format, etc. La Jornada de l’After Work també té a
veure amb això, veure els factors que ajuden a millorar el comerç. La Sra. Sancho
anima als participants de la Taula a proposar idees per canviar el model del Fora
estoc. 

6. TORN OBERT DE PARAULES
No hi ha consultes.

I no havent altres assumptes de què tractar s’aixeca la sessió  essent les deu hores
i que com a Secretaria Delegada certifico.

Anna Navarro Gilabert
Tècnica de Comerç 

Amposta, 12 de setembre de 2022
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